



LEMBAGA KEMAJUAN IKAN MALAYSIA

(KENYATAAN TAWARAN LKIM : T2/2023)

Tender ini adalah dipelawa kepada pembekal yang hanya berdaftar dengan Tender Wizard LKIM (<http://www.tenderwizard.my/LKIM>), mempunyai Sijil Kementerian Kewangan Malaysia (KKM) dalam Bidang Pertanian, Perhutanan Dan Ternakan, Sub Bidang Peralatan Dan Kelengkapan Pertanian/ Ternakan/ Akuatik, Pecahan Sub Bidang Peralatan Dan Kelengkapan Pertanian/ Ternakan/ Akuatik (070303) sahaja.

Bagi Kontraktor yang belum mempunyai ID Pengguna dan kata laluan hendaklah terlebih dahulu mendaftar dengan <http://www.tenderwizard.my/LKIM>.

BUTIR-BUTIR TAWARAN	HARGA DOKUMEN TAWARAN	TEMPAT DAN TARIKH DOKUMEN DIJUAL	SYARAT PENDAFTARAN	TARIKH DAN TEMPAT SESI TAKLIMAT	TEMPAT DAN TARIKH TENDER DITUTUP
<p>No. Tender LKIM: T2/2023</p> <p>TAJUK PROJEK CADANGAN PEMBEKALAN DAN PENGHANTARAN PERALATAN AKUAKULTUR BAGI PROJEK TERNAKAN UDANG DALAM KOLAM (TUDK) DI TAMAN AKUAKULTUR BADONG, PAHANG (LKIM:T2/2023)</p>	RM100.00 (Tidak akan dikembalikan)	<p>Pembelian Dokumen Tender http://www.tenderwizard.my/LKIM</p> <p>Tarikh Beli Dokumen Tender akan dijual mulai 3.10.2023 (selepas taklimat) secara online http://www.tenderwizard.my/LKIM</p> <p>Masa 8.00 pagi hingga 4.30 petang (Waktu Pejabat)</p> <p>DOKUMEN MEJA TENDER Dokumen Meja Tender boleh disemak pada waktu pejabat (8.00 pagi – 4.30 petang) bermula 3.10.2023 di tempat berikut: -</p> <p>Unit Perolehan Bahagian Kewangan Dan Akaun Lembaga Kemajuan Ikan Malaysia Tingkat Bawah Wisma LKIM Jalan Desaria, Pulau Meranti 47120 Puchong, SELANGOR No. Tel: 03-8064 9560</p>	<p>Berdaftar dengan MOF</p> <p>Kod Bidang 070303</p> <p>Bidang PERTANIAN, PERHUTANAN DAN TERNAKAN</p> <p>Sub Bidang UBAT, MAKANAN TERNAKAN/ TUMBUHAN, PERALATAN DAN AKSESORI</p> <p>Pecahan Sub Bidang PERALATAN DAN KELENGKAPAN PERTANIAN/ TERNAKAN/ AKUATIK</p> <p>TENDER WIZARD LKIM Kontraktor dikehendaki mendaftar terlebih dahulu secara online bagi mendapatkan ID pengguna dan kata laluan melalui laman sesawang http://www.tenderwizard.my/LKIM</p>	<p>Taklimat DIWAJIBKAN pada 3.10.2023 (Selasa) jam 10.00 Pagi di Aras 2 / 3, Wisma LKIM.</p> <p>Lembaga Kemajuan Ikan Malaysia Tingkat Bawah Wisma LKIM Jalan Desaria, Pulau Meranti 47120 Puchong, SELANGOR.</p> <p>Hanya Penama yang tercatat dalam Sijil MOF yang dibenarkan menghadiri Sesi Taklimat</p> <p>Arahan Kepada Petender Petender yang berminat untuk menyertai tawaran tender ini DIWAJIBKAN untuk menghadiri taklimat dengan mematuhi segala SOP yang telah ditetapkan oleh kerajaan. Kontraktor juga boleh mendapat keterangan yang terperinci mengenai projek melalui laman sesawang LKIM (www.lkim.gov.my)</p>	<p>Tarikh Tutup Tender Tarikh tutup tender pada 24.10.2023 sebelum pukul 12.00 tengah hari secara online dan serahan dokumen tender (hardcopy).</p> <p>Tempat Hantar Dokumen Tender Dokumen tender WAJIB diisi dengan lengkap dalam sistem e-perolehan LKIM secara online melalui laman sesawang http://www.tenderwizard.my/LKIM</p> <p>DAN</p> <p>Satu salinan asal dokumen tender yang telah lengkap hendaklah dimasukkan dalam sampul surat bermetri serta ditulis nombor rujukan tender (LKIM: T2/2023) dan perihal kerja di sudut atas sebelah kiri sampul surat dan dimasukkan ke dalam peti tender sebelum pukul 12.00 tengah hari pada 24.10.2023 (Selasa)</p> <p>Dokumen Tender yang dihantar melalui pos biasa/ laju hendaklah dialamatkan ke alamat berikut untuk dimasukkan ke dalam Peti Tender sebelum pukul 12.00 tengah hari pada tarikh tutup yang ditetapkan di atas.</p> <p>Unit Perolehan Bahagian Kewangan Dan Akaun Lembaga Kemajuan Ikan Malaysia Tingkat Bawah Wisma LKIM Jalan Desaria, Pulau Meranti 47120 Puchong, SELANGOR. No. Tel: 03-8064 9560</p>